
Rondvraag PvdA, Wilma de Boer - Provinciale Staten van Utrecht  4 maart 2020 

Aanleiding: 

In de Volkskrant van 19 februari jl. lezen wij dat uit onderzoek van deze krant en wetenschappers 
van Wageningen Universiteit is gebleken dat het vergroeningsbeleid vanuit de EU is mislukt. 

Nederlandse boeren hebben volgens dit onderzoek de afgelopen zes jaar bijna 2 miljard euro 
subsidie ontvangen voor vergroening. Dat heeft weinig tot geen positieve effecten gehad voor de 
natuur en de biodiversiteit op het platteland. Het aantal boerenlandvogels is drastisch gedaald en 
driekwart van de insecten is verdwenen. 

(De Europese Rekenkamer bevestigt de juistheid van deze conclusie.) 

 

Vragen: 

1. Hoeveel subsidies zijn er in de provincie Utrecht verstrekt - via de provincie - aan agrarische 
bedrijven? 

2. Hoeveel subsidies zijn er in de provincie Utrecht verstrekt aan de natuurorganisaties? 
3. Zijn de resultaten gemeten? 
4. Zo ja, wat zijn de resultaten in de provincie Utrecht de afgelopen zes jaar? 
5. Welke maatregelen neemt de provincie om de subsidies voor natuurbehoud zo effectief 

mogelijk te maken? 
6. Wat is de inzet van de provincie om dit in het nieuwe Gemeenschappelijk Landbouw Beleid te 

verbeteren? 
 

 

 

 

 


